
 
  

                    Protokoll från styrelsesammanträdet den 10 augusti 2021 
                                        

  

 

                                                  

                                                  Närvarande: Maria Jansson, Staffan Dackman, Stephan Jansson, 

                                              Reino Irvebrant, Agneta Södersten, Ulla Chronvall, och Ewa Fogelfors 

                                              Anmält förhinder: Gunilla Beckholmen och Gunilla Landmark. 
                                                                                                     

 

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

 

Maria Jansson, ordförande, som gladdes åt att åter se alla i helfigur, 

hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Dagordning Dagordningen godkändes sedan det beslutats att § 10 skulle behandla 

Riks´ upptaktsmöte den 12 aug.  

 

§ 3 Föregående  

      protokoll                 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

  

§ 4 Skrivelser 

 

Inga skrivelser fanns att anmäla 

 

§ 5 Rapporter 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 6 Info-bladet 

 

 

 

§ 7 Höstupptakt 

 

 

 

 

 

A. Ekonomi  

Kassören Ulla Chronvall rapporterade betalning av hyra och 

inbetalning av medlemsavgifter från Riks 

B. Sektionen  

Dans - Gunilla Landmark rapporterade att dansledarutbildningen är 

framflyttad 2022och mer info finns i Info-bladet. 

Dräkt – Dräktmarknad planeras till våren 2022 och Rialamaterialet 

väntar på att tas om hand – ingen brådska dock. 

C. Midsommarfilm 

Uppropet från Riks att be distriktets föreningar att skicka in 

”midsommarfilmer” till styrelsen, fick stort gensvar och många 

skickade in – gamla såväl som nya filmer. Dessa sammanställdes sedan 

av Staffan Dackman och Per Hjärtby i Märsta fdg. Stort tack till dessa 

herrar som gjorde det möjligt för oss andra att, med mycket nöje viss 

nostalgi, ta del av dem. 

 

Nu på lördag - meddelar den outtröttlige redaktören Staffan Dackman, 

kommer ett nytt Info-blad med rykande färska nyheter, nyttig 

information och annan trevlig läsning. Håll till godo! 

 

Årets höstupptakt äger rum i Tensta bygdegård kl. 18,30 den 30/9. 

För att kompensera för det gångna årets festligheter (läs stämma) 

beslöt styrelsen ersätta soppan med något lite mer mättande och gott. 

Mer info i Info-bladet! 

 



 
§ 8 Brev till Bålsta fdg 

 

 

 

 

 

§ 9 Rikstämma      

      

 

 

§ 10 Upptaktsmöte  

 

 

 

 

 

§ 11 Nästa möte 

 

§ 12 Avslut 

 

Bålsta fdg avser lägga ner sin verksamhet. Enligt distriktets stadgar 

skall alla medlemmar tillskrivas och erbjudas plats i angränsande 

föreningar. Ett sådant brev finns nu färdigt och angränsande föreningar 

har blivit kontaktade. Maria Jansson och Staffan Dackman 

undertecknar brevet som skickas inom kort. 

 

Digital riksstämma äger rum den 25-26 september. Då Maria och 

Stephan Jasson fått förhinder, träder Ulla Chronvall in i deras ställe 

och representerar distriktet tillsammans med Staffan Dackman. 

 

Riks har bjudit in till ”upptaktsmöte”, ett digitalt återstartsprojekt som 

inleds med kort anförande och följs av diskussion i smågrupper. Från 

distriktsstyrelsen deltar Maria Jansson, Staffan Dackman, Agneta 

Södersten och Reino Irvebrant – så det lär bli mer om detta på vår egen 

höstupptakt. 

 

Nästa möte äger rum den 2 november kl. 18.00 

 

Ordförande Maria Jansson tackade för uppmärksamheten och 

avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

Ewa Fogelfors 

 

 

 

 

 

            

              Maria Jansson 

 


